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Abstract (en)
[origin: WO9316147A1] To heat a drum (4) designed to generate low-temperature distillation gases (s), a heating gas (g) which passes round
a heating-gas circuit (70, 72) is used. In order to enable the distillation plant (1) to be operated particularly efficiently, and also autonomously,
the invention calls for the heating gas (g) to be produced by burning a part (t1?) of the distillation gases (s). In a distillation/combustion plant,
in particular a combustion plant (2) retrofitted with a distillation plant (1), the remainder (t127?) of the distillation gases (s) produced is fed to the
combustion chamber (34) of the combustion plant (2).

Abstract (fr)
Afin de chauffer un tambour de distillation lente (4) servant a produire un gaz de distillation lente (s), on utilise un combustible gazeux (8) introduit
dans un circuit de gaz de chauffage (70, 72). Afin de pouvoir faire fonctionner l'installation lente (1) de maniére particulierement rentable sous
I'angle financier et également de maniere autarcique, il est prévu selon l'invention, que le combustible gazeux (8) soit produit par combustion d'un
courant partiel (1) du gaz de distillation lente (s). Dans une installation de distillation/combustion, notamment dans une installation de combustion
(2) modifiée avec une installation de distillation lente (1), le courant résiduel (t2) du gaz de distillation lente (s) est acheminé a une chambre de
combustion (34) de l'installation de combustion (2).
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